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+ Nederlanders ziek door Covid-19 uitnodiging voor een vaccinatie

Samenvatting en karakterisering van de berichtgeving
In een tweetrapsraket gaat Nederland een zonnige periode tegemoet: vrijdag kondigde het kabinet min of meer het

einde van de lockdown aan per eind juni en zondag spiegelde minister De Jonge bij WNL ons vanaf september een tijd
voor zonder mondkapjes, anderhalve meter en andere coronabeperkingen. Alle volwassenen die willen, zouden dan

volledig gevaccineerd moeten zijn. Veel steun voor de versoepelingen, maar ook zorgen. Zo vrezen experts waaronder

Marion Koopmans voor 'te veel enthousiasme' onder jongeren die de ruimte 'met beide handen aangrijpen’, terwijl ze

nog niet beschermd zijn tegen de mogelijke gevolgen van het virus. "Dat kan een heleboel gevallen van long covid

opleveren." Aan de andere kant experts als Marc Bonten die niet verwacht dat dit zal zorgen voor een golf richting de

ziekenhuizen: "dat zal wel meevallen, omdat jongeren minder vaak z6 ernstig ziek worden". Ook Diederik Gommers is

positief. Hij ziet dat de daling ervoor zorgt het 'oude’ leven weer kan worden opgepakt. "lk krijg al zin als ik vandaag al

die mensen zie genieten op terrassen en in de parken met het mooie weer."

Naast het mooie weer (letterlijk en figuurlijk) ook enkele donkere wolken in de vorm van Janssen dat vrijdag liet weten

minder vaccins te kunnen leveren. De vaak herhaalde woorden van minister De Jonge dat iedereen die dat wil begin juli
een eerste prik kan hebben gehad, moet nu worden bijgesteld naar 'half juli’.
Vanuit meerdere hoeken worden ook zorgen geuit over de vaccinatiebereidheid in bepaalde samenlevingsgroepen.
Marc Bonten uit zijn zorgen over mogelijke nieuwe lokale of regionale besmettingshaarden in gebieden die minder

welvarend zijn, omdat daar de vaccinatiegraad lager zou liggen dan in rijkere regio’s of stadswijken. NOS kijkt naar

Duitsland waar met een speciale vaccinatie-bus de drempel voor vaccinatie zo laag mogelijk wordt gemaakt. Ook gaan

zorggidsen of teams de straat op om in verschillende talen mensen aan te spreken en informatie te geven. "Betrokken

bestuurders zeggen: met alleen flyeren bereikje deze mensen niet", aldus NOS. Kamerleden Paternotte (D66) en Kuiken

(PvdA) sporen de Nederlandse overheid aan om hetzelfde te gaan doen.

De soap rond Sywert van Lienden krijgt een nieuw hoofdstuk. Uit een stuk in handen van Volkskrant blijkt dat Van

Lienden vorig jaar een ‘extra megaorder' voor mondkapjes probeerde binnen te slepen via CDA-Kamerlid Pieter Omtzigt.
Van Lienden benadrukt dat Omtzigt niet wist dat hij en zijn zakenpartners via een commerciéle bv leverden aan de

overheid. Binnen het LCH zouden er bezwaren hebben bestaan tegen de overeenkomst met Van Lienden: te hoge

marges en twijfels over de kwaliteit van de spullen. VWS zou de deal hebben doorgedrukt, meent de Volkskrant. De

krant concludeert dat "het ministerie van VWS nog steeds niet heeft kunnen uitleggen waarom juist Van Liendens

bedrijfje -dat slechts enkele dagen bestond en niet beschikt over eigen vermogen, personeel of erkende expertise-

uitverkoren werd voor een order van ruim 100 miljoen euro.”
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Uit een stuk in handen van de Volkskrant blijkt dat Sywert van Lienden vorig jaar een ‘extra megaorder’ voor mondkapjes

probeerde binnen te slepen via CDA-Kamerlid Pieter Omtzigt. In reactie zegt Van Lienden dat het een ‘onschuldig stuk’

was met ‘enkele tips, ervaringen’. Het betrof volgens hem een ‘non-profitaanbod hoe je met medische mondkapjes de

samenleving kunt ondersteunen’. Van Lienden benadrukt dat Omtzigt niet wist dat hij en zijn zakenpartners via een

commerciéle bv leverden aan de overheid. Binnen het LCH zouden er bezwaren hebben bestaan tegen de overeenkomst

met Van Lienden: te hoge marges en twijfels over de kwaliteit van de spullen. Het ministerie van VWS zou de deal

hebben doorgedrukt, aldus de Volkskrant. De krant concludeert dat "het ministerie van VWS nog steeds niet heeft

kunnen uitleggen waarom juist Van Liendens bedrijfje, dat slechts enkele dagen bestond en niet beschikt e over eigen

vermogen, personeel of erkende expertise, uitverkoren werd voor een order van ruim 100 miljoen euro."

NOS meldt na een rondgang langs 51 ziekenhuizen dat steeds meer ziekenhuizen de verpleegafdelingen voor

coronapatiénten kunnen sluiten. In twintig ziekenhuizen zijn corona-afdelingen gesloten. Het gaat in alle gevallen om

verpleegafdelingen waar zuurstof wordt toegediend. In totaal zijn 25 covidafdelingen dicht. Sommige ziekenhuizen

hebben meerdere van die afdelingen terwijl er ook ziekenhuizen zijn zonder een speciaal cohort voor coronagevallen.
10C-lid Richard Pound zegt in gesprek met NOS dat, ondanks alarmerende berichten vanuit gastland Japan, de

Olympische Spelen doorgaan. Volgens hem wijst niks erop dat zijn organisatie, het 10C, de koers zal wijzigen.

FD meldt dat Testen voor Toegang zijn e-mailbeveiliging de afgelopen weken niet op orde had. Vorige week vrijdag lukte

het het FD, in samenwerking met IT-bedrijf KnowBe4, een mail namens Testen voor Toegang te versturen. Het probleem
is afgelopen week verholpen.

De persconferentie van vrijdag trok ruim 3 miljoen kijkers, aldus Stichting KijkOnderzoek.
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*  Brancheorganisatie Centraal Bureau Levensmiddelenhandel (CBL) meldt dat supermarkten het ouderenuurtje weer

afschaffen, nu er nieuwe versoepelingen in het coronabeleid komen.

* Tweede Kamervoorzitter Vera Bergkamp schrijft in een brief aan de Kamer dat het Tweede Kamergebouw vanaf

zaterdag 5 juni weer toegankelijk is voor bezoekers.

* AD beantwoordt vanochtend aan de hand van acht vragen de volgende vraag: 'Vaccinatiegegevens van miljoenen
Nederlanders in database: is dat wel te vertrouwen?"

* Via de corporate kanalen van VWS veel vragen over toegangstesten: "Moet je je ook laten testen wanneer je al

gevaccineerd bent?" is een veelvoorkomende vraag. Ook vragen mensen zich af hoe het werkt wanneer je geen

smartphone hebt, bijvoorbeeld voor ouderen.

Vaccineren

*  Voetballer Matthijs de Ligt wil zich toch laten vaccineren tegen het coronavirus. "In mijn recente interview was ik niet

duidelijk met mijn antwoord", laat hij op Twitter weten. "Om alle twijfels weg te nemen, ik ben absoluut voorstander

van een Covid-19-vaccinatie en zal deze zo snel mogelijk nemen." Vanochtend in Trouw een interview met de voetballer.

* De Stentor meldt dat, ondanks de invoering van een extra check bij de GGD lJsselland, de GGD in Zwolle opnieuw iemand

een verkeerd vaccin (AstraZeneca in plaats van Pfizer) heeft toegediend. De verwarring ontstond doordat ze eerder

enkele keren voor AstraZeneca was opgeroepen. "In het systeem stonden meerdere doorgehaalde afspraken. Daardoor

zie je soms door de bomen het bos niet meer", zegt locatie-arts Richard van Lingen.
+ Informatie uit de coronateststraten van de GGD'en wordt beschikbaar gesteld aan statistiekbureau CBS. Dat gaat op

verzoek van VWS statistische analyses uitvoeren. Het ministerie wil zo "meer inzicht verkrijgen voor de bestrijding van

de pandemie en de gevolgen voor specifieke groepen binnen de samenleving".
* Het EMA oordeelt dat het Pfizer/BioNTech-vaccin veilig kan worden toegediend aan jongeren van 12 jaar en ouder. Een

woordvoerder van de Gezondheidsraad kon vrijdag nog niet zeggen wanneer het volgende advies over het vaccineren

van minderjarigen zal verschijnen.
* Het Franse Institut Pasteur concludeert na laboratoriumproeven dat een dosis van het AstraZeneca-vaccin "weinig tot

helemaal niet effectief” is tegen de Indiase virusvariant. Een volledige vaccinatie met twee Pfizer-vaccins blijft wel

effectief en toont slechts een "licht verminderde" effectiviteit tegenover de Indiase variant, in vergelijking met de Britse.

* De Britse medicijnwaakhond MHRA keurt het Janssen-vaccin goed voor gebruik in het Verenigd Koninkrijk.
*  Zestien militairen helpen vanaf vandaag in Barneveld en Arnhem mee met het vaccineren. De GGD Gelderland-Midden

had om extra handen gevraagd. De militairen blijven in elk geval vijf weken beschikbaar voor de hulp.
e Pfizer Nederland bevestigt dat eigen medewerkers en gezinsleden ouder dan 16 jaar het Pfizer-vaccin aangeboden

hebben gekregen. Een woordvoerder van Pfizer stelt dat de 'vaccinaties losstaan van de vaccinatiecampagne van de

overheid'. "We doen het vaccineren helemaal zelf en leggen geen beslag op het ministerie van Volksgezondheid en het

RIVM." Ook laat hij weten te beseffen ‘dat onze collega’s in een fortuinlijke positie verkeren nu zij in de vijfde maand na

aanvang van het vaccineren in Nederland gevaccineerd kunnen worden’. "Alvorens de vaccinatie aan te bieden, hebben

wij afgewacht tot het vaccinatieprogramma opgeschaald was.”

® RTL Nieuws beantwoordt de vraag: 'Hoe zorg er op een legale manier voor dat je toch eerder beschermd bent?’ "Door

verschillende postcodes uit te proberen is te zien waar plek is, tipt vaccinatieteller Yorick Bleijenberg. Hiermee zou je
twee weken tijd kunnen winnen — mits je bereid bent iets verder te reizen voor je vaccinatie", aldus RTL Nieuws.

* NU.nllanceert een eigen 'priknotificatie' waar je je kunt aanmelden en een notificatie krijgt als dat jaar aan de beurt is.

* Via de corporate kanalen van minister De Jonge komen vragen binnen over de keuze voor een vaccin, zoals: "Welk

vaccin krijgt dit jaartal?"; "Waarom wel/geen Pfizer voor deze groep?"; "Waarom mag ik niet kiezen?"

* Via de corporate kanalen van VWS vragen mensen zich af of het Janssen-vaccin wel veilig is en waarom bepaalde

leeftijdsgroepen het Janssen-vaccin toegediend krijgen.

Waar
baar

gedrag beperking)
* Premier Mark Rutte is maandagmorgen gevaccineerd tegen het coronavirus. De in 1967 geboren Rutte kreeg het

Janssen-vaccin. Hij plaatste een foto van het moment van de prik op Twitter.

Betekenisgeving
*  Zaterdag een interview met RIVM-baas Jaap van Dissel in NRC met als kop: "Jaap van Dissel: "Een vierde golf is

onwaarschijnlijk"'.
*  Zaterdagin het AD een uitgebreide reconstructie op basis waarvan de krant stelt dat Nederland het afgelopen driekwart

jaar 'slechter’ deed dan Denemarken. OMT-leden Marion Koopmans en Jan Kluytmans en Red Team-lid Armish Baidjoe
vertellen waarom zij ‘met enige jaloezie' naar Denemarken kijken.

* Via de social mediakanalen van minister De Jonge laten voornamelijk ouders weten niet te snappen waarom er nog

geen publiek is toegestaan bij het sporten. Ze willen graag weer met hun kind mee en geven aan dat er naast een veld

voldoende ruimte is, terwijl ouders nu op een kluitje bij de ingang staan.

Reacties op persconferentie en WNL op zondag met minister De Jonge
* Media zien in de persconferentie van vrijdag als ook de uitspraken van minister De Jonge zondag bij WNL dat 'we er

bijna zijn’ en dat we de crisis 'bijna de baas zijn". Er zijn z6veel versoepelingen aangekondigd, dat het zonder spiekbriefje

bijna niet te volgen was’, zo vat politiek-verslaggever Arjan Noorlander (NOS) het samen.
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* Op social media valt het mensen op dat de cultuursector prominent wordt genoemd. Zo ook D66-Kamerlid Jan

Paternotte. Voor hem 'springt deze persconferentie eruit’: "Rutte begon met de cultuursector. Goed begin is halve

werk. Musea, theaters, poppodia, bioscopen eindelijk weer open! En 250 mensen in grootste zalen."

e Op de social mediakanalen van minister De Jonge komen veel positieve reacties binnen op de versoepelingen en het

vaccinatietempo. Alleen heeft niet iedereen er vertrouwen in dat iedereen die dat wil in september gevaccineerd is,

men komt met voorbeelden dat hun tweede vaccinatieafspraak met het AstraZeneca-vaccin bij de huisarts pas in

september staat.

* Maar ook kritische geluiden vanuit de politiek. PVV-fractievoorzitter Geert Wilders op Twitter: "Alleen maar regels,

regels en nog eens regels. Niet te volgen, hou eens op met die belachelijke regeldrift op de vierkante centimeter en geef
Nederland gewoon zijn vrijheid terug in plaats van driehonderd regels erbij!" Partijgenoot Fleur Agema vult aan:

"Maatregelen zoals anderhalvemeter waren gekoppeld aan ic-opnames. RIVM verwacht 0 opnames in augustus. Toch

wil De Jonge maatregelen vasthouden tot 1 september en zo alle 18-plussers richting vaccinatie pushen. Ook door

testverplichting voor leuke dingen doen."

*  Enkele virusexperts waarschuwen voor te veel enthousiasme rond de aanstaande versoepelingen. Ze vrezen dat vooral

jongeren de ruimte die ze krijgen met beide handen aangrijpen, terwijl ze nog niet beschermd zijn. Viroloog Marion

Koopmans maakt zich zorgen om een mogelijke 'hausse' van besmettingen onder het jongere, niet-gevaccineerde deel

van de bevolking. "Dat kan een heleboel gevallen van long covid opleveren." Voormalig 1GJ-hoofdinspecteur Wim

Schellekens noemt de kans op long covid nog steeds 'heel groot': "En dat is echt niet leuk. De vaccinatie gaat goed,
maar het merendeel van de mensen onder de zestig heeft de eerste prik nog niet gehad. Dat betekent dat deze groep

mensen nog niet beschermd is." Veldepidemioloog en Red Teamlid Amrish Baidjoe stelt dat de langetermijngevolgen
van besmetting in het Nederlandse beleid lange tijd ‘een blinde vlek' zijn geweest. "Door zo'n hoog besmettingsniveau
te accepteren en vooral te kijken naar de bezetting van de ziekenhuizen, is veel humanitair leed veroorzaakt." En OMT-

lid en viroloog Menno de Jong (Amsterdam UMC) is voorzichtig positief over het plan van het kabinet om vanaf eind

juni al festivals mogelijk te maken. "Festivals als Lowlands zijn mogelijk, maar we moeten niet overmoedig raken."

* Aan de andere kant experts als Marc Bonten die stelt dat het wel mee zal vallen met een nationale, brede opleving na

de zomer door het reisgedrag van jongeren. Hij verwacht geen golf richting ziekenhuizen van jongeren—"dat zal wel

meevallen, omdat jongeren minder vaak z6 ernstig ziek worden". Bonten is ook niet bang voor de nieuwe varianten.

"Behalve de Britse variant heeft geen van de variants of concern tot dusverre écht voet aan de grond gekregen in ons

land. De Britse mutant is nog té dominant.” Ook Diederik Gommers is optimistisch. Op Instagram schrijft hij: "Yes: ik

loop vandaag op een verlaten Covid-afdeling. De afdeling is deze week gesloten "omdat de daling is ingezet." Gommers

zegt dat de daling ervoor zorgt het 'oude’ leven weer kan worden opgepakt. "Ik krijg al zin als ik vandaag al die mensen

zie genieten op terrassen en in de parken met het mooie weer."

* Jaap van Dissel zegt in een interview met NRC dat de situatie nu anders is dan vorig jaar. Nederland versoepelde toen

snel voor de zomer, waarna het virus weer opleefde. "Aan de afname van de eerste golf lagen de strenge maatregelen
ten grondslag en kwamen we qua infecties heel laag. Wel was nog bijna iedereen gevoelig voor besmetting. Nu zien we

een daling door de opbouw van immuniteit, dat is echt het effect van vaccinaties. Daardoor krijg je niet makkelijk een

nieuwe piek in de ziekenhuizen, dat zou raar zijn."
*  Positieve reacties uit de sportwereld. De KNVB ziet in de uitspraken van minister De Jonge perspectief voor een snelle

terugkeer naar volle stadions. "We willen graag zo snel mogelijk weer met volle stadions spelen en alle amateurs weer

lekker laten voetballen”, aldus een woordvoerder van de KNVB. "Uiteraard als dit veilig kan. Dit biedt perspectief en

wellicht kan het met de huidige gunstige ontwikkelingen én opgedane kennis zelfs nog eerder." De organisatie van de

Dutch GP krijgt steeds meer vertrouwen in een Formule 1-weekeinde voor volle tribunes op het circuit van Zandvoort.

Jan Lammers, sportief directeur van de Grote Prijs van Nederland denkt dat het mogelijk moet zijn op 3, 4 en 5

september dagelijks de gewenste 105.000 toeschouwers te kunnen ontvangen. Begin juli hoopt Lammers zekerheid te

hebben over het mogen toelaten van publiek, omdat dan onder meer de opbouw van de tribunes moet beginnen.

Sportkoepel NOC*NSF is blij met de versoepelingen in de sport die ingaan op 5 juni. "We gaan van 'gesloten, tenzij' naar

‘open, tenzij', dat is goed nieuws", reageert algemeen directeur Gerard Dielessen. "Uiteraard zijn we heel blij dat de

harde lockdown volgende week zaterdag wordt opgeheven. Dat betekent dat iedereen weer volop kan sporten. Binnen

en buiten."

*  Studentenvakbond LSVb is blij met de uitspraken van minister De Jonge zondagochtend bij WNL. De vakbond hoopt dat

het onderwijs weer 'normaal kan plaatsvinden' straks. "De studenten kunnen, na het roerige afgelopen studiejaar, niet

wachten om weer een normaal jaar tegemoet te zien. Niet alleen met open collegezalen en een studie die verloopt
zoals voor de coronacrisis, maar ook met een normaal sociaal leven dat voor studenten ook uitermate belangrijk is",

aldus voorzitter Lyle Muns. Hij roept studenten op zich toch vooral te laten inenten. Exacte cijfers over de

vaccinatiebereidheid onder studenten heeft hij niet, maar hij vermoedt dat het overgrote deel zich wil laten inenten.

*  Ondernemersorganisaties VNO-NCW en MKB-Nederland zijn blij met de aangekondigde versoepelingen. Die geven

ondernemers weer wat lucht. De organisaties roepen Nederlanders op zich goed aan de regels te blijven houden, zodat

ook de volgende stappen op 30 juni gezet kunnen worden. VNO-NCW en MKB-Nederland zijn tevreden dat zogeheten
doorstroomlocaties als musea, theaters en bioscopen weer open mogen. Ook vinden ze het een goede zaak dat het

onderscheid tussen cafés en kroegen enerzijds en restaurants anderzijds is losgelaten en dat voor beide soorten horeca

dezelfde regels gaan gelden. Een volgende versoepeling zou ook voor de evenementensector goed nieuws zijn.
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De vaccinatiecampagne in Nederland is niet de snelste, "maar schiet nu wel lekker op", zegt voorzitter Rober Willemsen

van Koninklijke Horeca Nederland in reactie op de voorspelling van minister De Jonge bij WNL dat iedereen voor 1

september volledig gevaccineerd is. "Ik hoop dat we eerder zonder maatregelen kunnen. Voor ons is het noodzakelijk
dat de 1,5 meterregel eraf gaat om weer rendabel te zijn. In de club, kroeg en discotheek moeten mensen tegen elkaar

aan kunnen staan. Daar is hun verdienmodel op gebaseerd", zegt Willemsen. "Wat ons betreft zou die al na de eerste

prik kunnen aflopen. Dan zou je ergens in juli al weer zonder 1,5 meter afstand kunnen".

Musea zijn opgetogen dat ze vanaf5 juni weer open mogen. "Na een sluiting van bijna een half jaar kunnen ze eindelijk
weer doen wat ze het liefste willen: bezoekers verwelkomen", reageert de Museumvereniging. De brancheorganisatie
van musea wijst erop dat er geen toegangstesten nodig zijn om naar binnen te kunnen. "Wel geldt natuurlijk het corona-

protocol, waaronder het vooraf reserveren van een tijdvak, afstand houden en extra hygiéne."

"We zijn opgelucht en blij", zegt Willem Westermann van de Vereniging van Evenementenmakers. "We hebben weer

perspectief en kijken vooruit met dingen die wel kunnen. Het gaat de goede kant op." Wel wil Westerman vanaf 30 juni

de anderhalve meter loslaten, "zodat we volle capaciteit kunnen draaien.”

De sauna- en wellnessbranche is opgetogen over de versoepelingen. Voorzitter Jos Keizer van de Vereniging van

Nederlandse Sauna- en Wellness Bedrijven (VNSWB): "We hebben de laatste tijd ook druk uitgeoefend op het kabinet

om onze branche concreet te noemen tijdens de persconferentie. We werden steeds niet genoemd. Het is nu, weliswaar

in maar een schitterende volzin, alsnog gebeurd." Samenwerking Verantwoord Zonnen: "We zijn ontzettend blij, we

waren sinds half december 165 dagen dicht", zegt voorzitter Huib van Heest. "Mijn mailbox loopt overvol met reacties

van heel blije ondernemers die staan te popelen om weer open te gaan." Van Heest zegt dat de komende week hard

zal worden gewerkt aan de voorbereidingen. Volgens de voorzitter had de opening wel veel eerder al gekund, maar

blijheid overheerst nu volgens hem.

Vaccinatiecampagne

Viruswaarheid-voorman Willem Engel roept via Twitter op: "Goed idee, iedereen een prik plannen, maar niet komen,

alleen zo zorgen we ervoor dat die troep niet wordt ingespoten. Dat is namelijk de echt #viruswaarheid."

NOS-correspondent Duitsland Wouter Zwart deelt een NOS-artikel op Twitter en zegt: "Nederland gaat in kwetsbare

wijken met info-folders over vaccineren rond. Duitse steden zeggen: ‘werkt niet. Mensen zijn er vaak arm, hebben taal-

en kennisachterstand, argwaan tegen overheid. Beter: pak een bus, pak wat artsen en ga IN de buurt prikken. Straks

@NOS Journaal." D66-Kamerlid Jan Paternotte deelt het artikel en zegt: "Een folder in 13 talen is mooi, maar om echt

de hoge vaccinatiegraad te bereiken die we nodig hebben moeten we de buurten in. Dus prikken op het plein, de markt,

bij kerk en moskee. Met artsen ter plekke die vragen kunnen beantwoorden. #doorprikken." Ook PvdA-Kamerlid Attje
Kuiken deelt het artikel en zegt: "Laten we dit soort goede voorbeelden in NL over nemen. Hard nodig om meer mensen

voor een vaccin te bereiken!" Ook zegt het Kamerlid: "De bouwjaren qua prikken gaan hard nu. Dat is positief. Toch

zullen niet alle volwassenen voor 1 juli een prik kunnen halen en veel mensen zijn nog niet bereikt of zijn bang voor

sommige vaccins. Dus nog veel 'veeg' acties en keuzevrijheid nodig om nog meer mensen te bereiken.”

Als het lukt om begin juli het merendeel van de bevolking te hebben gevaccineerd, dan is een groot deel van de

kwetsbaarheid weg en maakt dit een vierde coronagolf onwaarschijnlijk, aldus Jaap van Dissel. Hij zegt dat Nederland

door het vaccineren in een nieuwe, belangrijke fase zit. "Maar er is nog een grote groep mensen niet gevaccineerd, daar

blijft sprake van een besmettingsrisico. Je wil een stuk verder zijn met vaccineren voordatje sein ‘brand meester’ geeft.”

Hoogleraar moleculaire epidemiologie Marc Bonten heeft zorgen over mogelijke nieuwe besmettingshaarden in

gebieden die minder welvarend zijn. Daar is de vaccinatiegraad lager dan in rijkere regio’s of stadswijken. Hij wijst naar

Engeland, maar zegt dat dit kan ook bij ons gebeuren. "Ook wij hebben achterstandswijken waar allochtonen zich niet

goed voorgelicht voelen, of mensen anderszins wantrouwend tegen de overheid of vaccinatie staan. Dat kan leiden tot

lokale of regionale uitbraken. Dat zijn risico’s, maar ik zie daar niet zo snel weer een landelijke pandemie uit ontstaan."

D66-Kamerlid Jan Paternotte: "... Duitsland besluit na EMA-toelating om vaccinatie vanaf 12 jaar op 7 juni mogelijk te

maken. Veel ouders van tieners met chronische ziekte willen dat graag z.s.m. Maar Nederland gaat eerst weer weken

op een nieuw advies wachten."”

D66-Kamerlid Jan Paternotte reageert op het bericht dat de GGD Fryslan vanaf volgende week waarschijnlijk toch weer

stempels zal zetten in het gele boekje als bewijs voor vaccinatie met: "GGD in Utrecht ook al. Wat in Fryslan én Utreg

kan, moet overal kunnen!"

Viroloog Ab Osterhaus reageert op de eerdere commotie rond de zes Oranjespelers die zich niet hebben willen laten

vaccineren. Osterhaus zegt dat het belangrijk is dat juist jonge topvoetballers zich laten vaccineren omdat ze een

voorbeeldfunctie hebben.

Op de corporate kanalen van VWS erg veel onderlinge discussies over waarom je je vooral wel/niet moet laten

vaccineren. Mensen vragen zich af waarom je niet zelf kunt kiezen voor een vaccin, omdat dat dat volgens hen de

vaccinatiebereidheid zou verhogen. Veel 60-64 jarigen zijn boos omdat zij een ander vaccin willen en vinden dat ze lang
moeten wachten op hun vaccinatie.
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